

Company name / Société : INVESTMENT AND DEVELOPMENT AGENCY OF LATVIA

№. IEP-2015/146

Date : 21/10/2015

Address / Adresse : Perses str. 2

Address 2 / Adresse 2 : Export Promotion Division

Zip code / Code postal : LV 1442 Town / Ville : RIGA

Country / Pays : LETTONIE

Tel : +371 6703 9414

Fax : +371 67039401

Contact : Zane BITENIECE

Email : zane.biteniece@liaa.gov.lv

Merci de vérifier et corriger si besoin ces informations
 Please check and if necessary correct this information

VAT number*

* If your company is based outside Europe, please send us a certificate of business registration.

PROVISION OF A PAVILION / MISE À DISPOSITION D'UN PAVILLON

The pavilion package fee includes :

- Structure, outside partitions, wooden planks, carpeting, canvas awning, flag pole, signage, terrace separations, power supply, a telephone, night security of the Village International area, cleaning (except in the case of cocktails / parties) and recycling ; as well as mantling and dismantling of the structures composing the pavilions, recycling of the carpeting.
- Registration at the Marché du Film of the company which exhibits and organizes the pavilion: 3 market badges, 10 festival badges (additional badges upon approval of the Festival).
- Presentation of your company in the Official Catalogue of the Festival de Cannes and in the Marché Guide, the Pocket Guide, the Map, on Cinando, the Festival de Cannes website (list of participants) and the Marché du Film website (list of exhibitors).
- 1 year subscription to the database Cinando.

If you do not wish to have the canvas awning, please tick the box / Si vous ne souhaitez pas bénéficier du vélum en toile, veuillez cocher la case

Pavilion : 448 € / sqm

Terrace : 224 € / sqm

Pavillon : 448 € / m²

Terrasse : 224 € / m²

Le tarif forfaitaire du pavillon comprend :

- Structure, cloisons extérieures, plancher, moquette, vélum en toile, mât-drapeau, enseigne, séparation des terrasses, alimentation électrique, un téléphone, gardiennage de nuit de la zone Village International, nettoyage (sauf en cas de cocktails) et tri sélectif ; ainsi que montage et démontage des structures composant les pavillons, recyclage des moquettes.
- Inscription au Marché du Film de la société exposante-organisatrice: 3 badges marché, 10 accréditations festival (accréditations supplémentaires après accord du Festival).
- Présentation de votre société dans le Catalogue Officiel du Festival de Cannes et dans le Guide du Marché, le Pocket Guide, la Map, sur Cinando, le site du Festival de Cannes (liste des participants) et le site du Marché du Film (liste des exposants).
- Abonnement d'1 an à la base de données Cinando.

Provision of a pavilion of 25sqm at the Village Pantiero 11200,00 €
 Provision of a terrace of 25sqm at the Village Pantiero 5600,00 €

Total before VAT / Total HT 16800,00 €

Plus VAT : 20% / Plus TVA à 20% 3360,00 €

Total amount due (tax included) / Total à régler (TTC) 20160,00 €

TERMS OF PAYMENT / CONDITIONS DE RÈGLEMENT

20 % d'acompte à la signature

20 % advance payment by the signature : 4032,00 €

30 % d'acompte le 22 février 2016

30 % advance payment by February 22th, 2016 : 6048,00 €

Solde avant le 15 avril 2016

Balance by April 15th, 2016 : 10080,00 €

BANK DETAILS / COORDONNÉES BANCAIRES

SOGOFIF MARCHÉ DU FILM

HSBC FRANCE CBC ETOILE 511 - 75008 PARIS

IBAN: FR76 3005 6005 1105 1100 2590 260

SWIFT code: CCFRFRPP

CONTRACT / CONTRAT

The undersigned has read and fully recognizes the General Conditions Applicable to Pavilions to be found in annex and constituting part of the present contract, as well as the Internal Regulations sent together with the present contract and downloadable on the internet at the following address: www.marchedufilm.com/uploads/albums/Village_Internal_Regulation.pdf The undersigned accepts all terms as binding and agrees to comply with all ensuing obligations for the Company, this being a firm condition for the Marché du Film as a recognition of the present contract.

Le soussigné reconnaît expressément avoir pris connaissance des Conditions Générales Relatives aux Pavillons ci-après annexées, ainsi que du Règlement Intérieur lui ayant été communiqué concomitamment au présent contrat et téléchargeable sur internet à l'adresse suivante : www.marchedufilm.com/uploads/albums/Reglement_interieur_Village.pdf qui font partie intégrante du présent contrat. Il déclare en accepter les termes et s'engage à se conformer à l'ensemble des obligations qui en découlent pour la Société, ceci étant une condition essentielle pour le Marché du Film de l'engagement aux présentes.

Direktors

A. Ozols

NAME / NOM

DATE

SIGNATURE

